

NEW REGULATIONS FOR PASSENGERS COMING TO SPAIN FROM THIRD COUNTRIES

From June 7th 2021 new regulations are to be set in place regarding the Health and Sanitary requirements allowing fully vaccinated passengers coming from third countries to enter Spain. These new measures will apply to travelers coming from Saudi Arabia when traveling to Spain having to submit a vaccination certificate as follows:

1.- Valid features of the vaccine certificate:

- Valid vaccines are those recognized by EMA (European Medicines Agency) and WHO (World Health Organization).

2.- The certificate has to be written in the following languages: Spanish, English, French and German.

3.- Vaccinated people will be allowed in Spain after a period of 14 days since the last shot.

4.- The certificate must contain the following information:

a) Full name

b) Date of the administration of the doses, stating the date of the last dose

c) Type of vaccine

d) Number of doses given

e) Country of issuance

f) Identification of the correspondent competent authority in the country

5.- All passengers have to register to the application SpH (Spain Travel Health). You are able to download it at the following address:

- Android: <https://play.google.com/store/apps/details?id=com.atos.spain.th>
- iOS: <https://apps.apple.com/us/app/id1521156190>
 - In sections 6th, 7th and 8th of the application you have to introduce the information contained in your vaccination certificate.
 - The application will generate a QR code which will reflect the statement “DOCUMENTAL CONTROL”
 - You will be required to show to the airline company both the QR code and your vaccination certificate and to the Border Police at the airport upon arrival.

تعليمات للقادمين إلى إسبانيا :

اعتبارًا من 7 يونيو 2021 ، سيتم وضع لوائح جديدة فيما يتعلق بالمتطلبات الصحية التي تسمح للركاب -الذين تم تطعيمهم بالكامل- بدخول إسبانيا. سيتم تطبيق هذه الإجراءات الجديدة على المسافرين القادمين من المملكة العربية السعودية عند السفر إلى إسبانيا والذين يتعين عليهم تقديم شهادة التطعيم على النحو التالي:

1.- شهادة اللقاح :

- اللقاحات المقبولة هي تلك المعترف بها من قبل وكالة الأدوية الأوروبية (EMA) ومنظمة الصحة العالمية (WHO).

2.- أن تكون الشهادة مكتوبة باللغات التالية: الإسبانية ، الإنجليزية ، الفرنسية والألمانية.

3.- سيسمح للمُلقحين بعد فترة 14 يومًا من تلقي آخر جرعة بالدخول إلى إسبانيا.

4.- يجب أن تحتوي الشهادة على المعلومات التالية:

أ) الاسم الكامل

ب) تاريخ إعطاء الجرعات ، مع ذكر تاريخ آخر جرعة

ج) نوع اللقاح

د) عدد الجرعات المعطاة

هـ) بلد الإصدار

(و تحديد الجهة صاحبة الاختصاص في الدولة

5.- يجب على جميع الركاب التسجيل في تطبيق (SpH (Spain Travel Health). يمكنك تحميله من الرابط التالي:

- Android: <https://play.google.com/store/apps/details?id=com.atos.spain.th>

- iOS: <https://apps.apple.com/us/app/id1521156190>

- في الأقسام 6 و 7 و 8 من التطبيق ، يجب عليك تقديم المعلومات الواردة في شهادة التطعيم الخاصة بك.

- سيُنشئ التطبيق رمز الاستجابة السريعة (QR code) الذي سيعكس عبارة "DOCUMENTAL CONTROL"

- سيُطلب منك إبراز كلاً من رمز الاستجابة السريعة (QR code) وشهادة التطعيم إلى شركة الطيران وشرطة الحدود في المطار عند الوصول.